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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR GRBCI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 
  KLASA: 024-05/25-01/23  
  URBROJ: 2170-1-03-04-25-2 
  Rijeka, 30.01.2025. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 22. SJEDNICE VMO GRBCI  

 
22. sjednica VMO Grbci održana je 30.01.2025. godine (četvrtak) s početkom u 17:30 sati u 

prostorijama MO Grbci, Dražička 4. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Katarina Matak Radoš, predsjednica VMO 

 Ivana Crnković, zamjenica predsjednice VMO  

 Vladimir Vuković, član VMO 

 Damir Mršić, član VMO 

 Zdenka Rački, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 21. sjednice VMO Grbci održane 27.12.2024. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Grbci, gđa. Katarina Matak Radoš i predložila slijedeći 

 
 

DNEVNI RED 
 
 
1. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu VMO Grbci za 2024. godinu 
2. Pripreme za realizaciju programske aktivnosti Doček Zametskih zvončara i maškara 
3. Tekuća problematika 
4. Razno 

 
 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
Predsjednica VMO Grbci, gđa. Matak Radoš s vijećnicima se kratko osvrnula na potrebu usvajanja 
godišnjeg Izvješća o radu VMO Grbci za 2024. godinu. Vijeće je u periodu od 1. siječnja do 31. 
prosinca 2024. godine održalo 12 sjednica s ukupno 46 točki dnevnog reda. Održan je i jedan Zbor 
građana na temu Prometnog povezivanja naselja Srdoči i naselja Grbci planiranim spojem Ulice Tina 
Ujevića i Dražičke ulice na kojem je bilo prisutno 94 građana. U sklopu programa rada i Financijskog 
plana organizirano je i realizirano 7 različitih programskih aktivnosti (uz blagdanski domjenak u 
mjesecu prosincu): Doček Zametskih zvončara i maškara, Dani Mjesnog odbora, Sportski program, 
Birajmo najljepšu okućnicu, Križevica 2024. (djelomično), Ekološka akcija i Doček Svetog Nikole te 
redovna aktivnost Vijeća MO. Ukupni rashodi za 2024. godinu iznose 5.037,91 EUR. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili godišnje Izvješće o radu VMO Grbci za 2024. 
godinu. 
 
AD 2 
 
Vijećnici su dogovorili detaljan plan i podijelili radne zadatke za realizaciju prve ovogodišnje 
programske aktivnosti – Dočeka Zametskih zvončara i maškara. U subotu, 1. veljače u popodnevnim-
predvečernjim satima (oko 18:30h) Zametski zvončari i maškare obići će ulice Grbaca a na 
košarkaškom igralištu u blizini zgrade MO pripremit će se zakuska (poziv građanima već je upućen 
putem oglasne ploče MO, web stranice i plakata a za subotu će se pripremiti dopis prema Novom Listu 
– najava događanja) te organizirati tradicionalni doček uz druženje građana, zvončara i maškara.  
 
Zaključak: Vijećnici su dogovorili detalje priprema za realizaciju ovog programa. 
 
AD 3 
 
3.1. Gđa. Matak Radoš i tajnik MO informirali su vijećnike kako je na terenu uočeno jedno oštećenje 
– razbijen vertikalni stup s prometnim znakom koji označava parkirališna mjesta za osobe s 
invaliditetom u Primorskoj ulici ispod k.br. 3A. Od nadležnih, TD Rijeka plus zamoljena je sanacija te 
su zaprimljene i povratne informacije kako će se postaviti novi stup sa znakom na predmetnu lokaciju 
u sklopu redovnog održavanja. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.2. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike kako su u maloj volonterskoj akciji građani Grbaca 
očistili gradsku zelenu površinu na kraju Dražičke ulice. Radi se pretežno o šikari i granju koje je 
prikupljeno na jednu „hrpu“ te je od nadležnog UO za komunalni sustav i promet zamoljen odvoz 
zelenog otpada što je u kratkom roku realizirano. Također, vezano na ovu temu od prošle sjednice u 
prosincu u naselju su (ponovno) primijećene povremene pojave komunalnog nereda – nepropisno 
odloženog otpada koji je prijavljen radi službenog postupanja već navedenom UO. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.3. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o novozaprimljenim informacijama od strane GP Krk-a 
kako su nabavljene nove klupe (sukladno ranijem dogovoru a radi nastalih oštećenja prilikom 
izvođenja radova po projektu Aglomeracije Rijeka na pješačkom putu na kraju Dražičke ulice) koje će 
se postaviti na starim pozicijama. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.4. Gđa. Matak Radoš i tajnik MO upoznali su vijećnike sa zaprimljenim upitom od strane građana na 
temu mogućnosti sanacije asfalta dijela kolnika u Primorskoj ulici u blizini k.br. 3 i 5. MO Grbci je u 
ožujku prošle godine ukazao nadležnima, TD Rijeka plusu na potrebu manje (mjestimične) sanacije 
asfalta kolnika u Primorskoj ulici, u blizini k.br. 3 i 5 te u blizini k.br. 11. Traženo je očitovanje o 
mogućnostima realizacije predloženog kroz sredstva redovnog održavanja. 
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Zaključak: Ponovljeni upit sa zamolbom za sagledavanjem ove situacije na terenu i očitovanje 
o mogućnostima realizacije-sanacije predloženog kroz sredstva redovnog održavanja u 
tekućoj godini uputit će se prema nadležnima s novim fotografijama s terena. 
 
3.5. Gđa. Matak Radoš upoznala je vijećnike sa zaprimljenim upitom građana na temu komunalne 
problematike (kanalizacija) u dijelu Primorske ulice. E-mail ukazivanja na predmetnu problematiku 
dostavljen je s kratkim obrazloženjem a po temi je dostavljen i odgovor od strane MO. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
3.6. Gđa. Matak Radoš informirala je vijećnike o zaprimljenim informacijama-pozivu na 29. (tematsku) 
sjednicu Odbora za komunalno gospodarstvo (30.01.) koji je upućen svim članovima Vijeća MO na 
području Grada Rijeke. Budući je ova sjednica bila otvorena za javnost (teme gospodarenja otpadom 
i održavanja zelenih površina) više mjesnih odbora na ovu temu informirala je i jedna građanka. Gđa. 
Matak Radoš kratko je informirala vijećnike o dostavljenom odgovoru od strane MO Grbci na ovu temu  
kako je održavanje zelenih površina od izuzetne važnosti u našem gradu te kako je pohvalna svaka 
aktivnost i angažman građana kako bi naš grad bio što uredniji i zeleniji. U upućenom odgovoru stoji 
kako MO Grbci aktivno i svakodnevno prati stanje zelenih površina u naselju. Svake godine održavaju 
se i ekološke akcije čišćenja i uređenja naselja. Predsjednica Vijeća MO Grbci također je i 
potpredsjednica u radnom tijelu Grada Rijeke, Odboru za komunalno gospodarstvo koje je ovu 
(otvorenu i tematsku) sjednicu i sazvalo.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije i upućeni odgovor na temu. 
 
AD 4 
 
Vijećnici su se kratko osvrnuli na ranije (od prošle sjednice) zaprimljenu i kratko obrazloženu zamolbu-
zahtjev za određivanjem kasnijeg završetka radnog vremena ugostiteljskog objekta caffe bar „Alfa“ za 
dan 01.02.2025. Zamolba za mišljenjem Vijeća o temi zaprimljena je od strane nadležnog UO za 
gospodarstvo, razvoj, ekologiju i europske projekte.  
 
Zaključak: Sukladno ranijem dogovoru svih vijećnika po dostavljenom Vijeće je dalo pozitivno 
mišljenje te ga dostavilo nadležnom UO. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 18:30 sati.                                     Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
  Predsjednica VMO Grbci  
    Katarina Matak Radoš 

 


